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JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási Bizottsága 2014. 

április 23-án, szerdán, 1500 órai kezdettel a Városháza 102-es termében megtartott üléséről. 

 

Jelen voltak: 

Varga László –    bizottság (ülés vezetésére megbízott) tagja 

Koleszár Kázmér –   bizottsági tag 

Molnárné Czeglédi Cecília –  bizottsági tag 

Tóthné Gyarmati Magdolna –  bizottsági tag 

Szakadáti László -    alpolgármester 

dr. Kovács András -    jegyző 

Korbuly Klára -    igazgató, Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskola   

Rack Ferencné -  igazgató, Ritsmann Pál Német Nemzetiségi Ált. Iskola, 

Biatorbágyi Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke 

Hingyiné Molnár Ildikó -   óvodavezető, Benedek Elek Óvoda 

Abrahám Ferencné -    igazgató, Biai Református Általános Iskola 

Gál Edit -     tagintézmény-vezető, Czuczor Gergely Tagiskola 

Martonné Kovács Márta -  Beruházási és Vagyongazdálkodási osztály ügyintézője 

1) és 2) napirendi pontoknál 

Győri Ferenc - Beruházási és Vagyongazdálkodási osztály ügyintézője 

1) és 2) napirendi pontoknál 

Mester László -    kommunikációs munkatárs 

Ihászné Pálfi Katalin -  köznevelési referens, jegyzőkönyvvezető 

 

Varga László: Köszöntötte az ülés résztvevőit. Megállapította, hogy a bizottság 4 fővel 

határozatképes. Tájékoztatta a megjelenteket, hogy Fekete Péter, betegsége miatt, őt kérte 

fel a bizottsági ülés vezetésére. Javaslatot tesz a bizottság napirendjére, mely szerint jegyző 

úr kérésére az eredetileg kiküldött 6) napirendet nem tárgyalják, mert az egyeztetések 
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nyomán nem készült megfelelő mélységű anyag az érdemi tárgyaláshoz. Szakadáti László 

alpolgármester úr kérésére javasol felvenni két új napirendi pontot, nevezetesen a Karinthy 

utcai iskola környékén bevezetett új forgalmi rend tapasztalatairól, illetve az óvodai férőhelyek 

bővítéséről Benedek Elek Óvoda Pitypang Tagóvodája melletti, Szent László u. 50. szám 

alatti ingatlannak összefüggő kérdésekről szóló napirendet. 

A bizottság 4 igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a napirendet a 

fenti módosításokkal egyhangúlag elfogadta. 

 

Napirend: 

 

1) Biatorbágy Város Önkormányzata 2014. évi intézmény-felújítási programjáról 

2) A köznevelési intézményekben található játszóterek, udvari játékok felújításáról 

3) Tájékoztató a Városgondnokság munkájáról 

4) A Benedek Elek Óvoda kérelme a nem pedagógusi munkakörben 

foglalkoztatottak bérrendezéséről 

5) Intézményi tanácsok megalakításával és működésével kapcsolatos kérdésekről 

6) A köznevelés támogatására kiírt pályázatok elbírálásáról 

7) A Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskolában a vizuális művészeti ágak 

bővítéséről 

8) Az óvodai férőhelyek bővítéséről –(a Szent László u. 50. szám alatti ingatlannal 

összefüggő kérdésekről 

9) A Karinthy utcai új forgalmi rend bevezetésének tapasztalatairól 

 

1) Biatorbágy Város Önkormányzata 2014. évi intézmény-felújítási programjáról 

 

Varga László: Mivel sem az intézményvezetők, sem a bizottsági tagok nem jelentkeztek 

szólásra, feltételezi, hogy elégedettek a bizottság előtt fekvő anyaggal. A hivatal részéről sem 

kíván kiegészítést tenni senki. 

A bizottság 4 igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta és a 

képviselő-testületnek elfogadásra javasolta Biatorbágy Város 2014. évi intézmény-felújítási 

programját. 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Oktatási Bizottságának  
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21/2014. (IV. 23.) határozata 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2014. évi intézmény-felújítási programjáról 

 

Az oktatási bizottság megtárgyalta Biatorbágy Város 2014. évi intézmény-felújítási 

programjáról szóló előterjesztést és az elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek. 

 

2) A köznevelési intézményekben található játszóterek, udvari játékok felújításáról 

 

Varga László: Miután tisztázódott, hogy a 2014. évi játszótér-felújítási keret a közterületeken 

található játszóterekre vonatkozik, át kellett tekinteni az intézményekben található udvari 

játékok karbantartási, felújítási igényeit, különös tekintettel a költségek nagyságára és 

forrására. 

dr. Kovács András: A játszóterek karbantartásáról a költségvetés rendelkezik egy 8 millió 

forintos keretösszegről. Annyi történik csupán, hogy ebből 2 millió forintnyi összegre 

meghatározzák a konkrét feladatokat. Nincs szükség költségvetés módosításra. A 

balesetveszély elhárítására és az állagmegóvásra ez az összeg elegendő kell legyen. 

Koleszár Kázmér: Vajon ez az összeg elegendő lesz-e az akkreditációkra is? Ha a 

Városgondnokság keretéből ezt az összeget az intézményekre költjük, nem lesz-e esetleg 

elmaradó feladat? 

Martonné Kovács Márta: Az általános iskolák esetében ebbe az összegbe belefér a 

minősítés is. Az óvodákban több az eszköz, valószínű, hogy nem mindegyiket tudják idén 

minősíteni. 

Varga László: Egyéb kérdés nem lévén szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  

 

A bizottság 4 igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta, 

hogy a Városgondnokság karbantartási keretösszegéből két millió forint kerüljön nevesítve 

elkülönítésre a köznevelési intézmények udvari játszóeszközeinek karbantartására. 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Oktatási Bizottságának  

22/2014. (IV. 23.) határozata 

A köznevelési intézményekben található játszóterek, udvari játékok felújításáról 

 

Az oktatási bizottság megtárgyalta a köznevelési intézményekben található játszóterek, udvari 

játékok felújításáról szóló előterjesztést. Támogatta és elfogadásra javasolta a képviselő-

testületnek hogy a játszóterek karbantartási keretösszegéből két millió forint kerüljön 

nevesítve elkülönítésre a köznevelési intézmények udvari játszóeszközeinek karbantartására. 

 

3) Tájékoztató a Városgondnokság munkájáról 

 



4 

 

Szakadáti László: A Városgondnokság nélkül már elképzelni se lehet, hogyan nézne ki a 

város, pedig a feladatok körülbelül felét tudja teljesíteni ez az egység. További fejlesztésekre 

is szükség lenne, például néhány alapvető gép beszerzése, villanyszerelő, víz-, gáz, 

fűtésszerelő alkalmazására. De legfőképpen egy telephely, műhely kialakítására lenne 

szükség. Az elmúlt három és fél év egyik legsikeresebb területe a Városgondnokság 

létrehozása. Az intézmény-felújításokban mintegy ötmillió forint értékű munkát végeznek az 

idén, meg lehet nézni a közterületek rendezettségét, az önkormányzati nagy rendezvények 

hátterének biztosítását. Összességében nagyon fontosnak és sikeresnek ítéli meg a 

Városgondnokság tevékenységét és szorgalmazza további fejlesztését, például víz-és fűtés 

szerelő és villanyszerelő szakemberrel. 

Varga László: Megköszönte a tájékoztatót. 

 

A bizottság 4 igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) elfogadta a 

Városgondnokság munkájáról szóló tájékoztatót. 

4) A Benedek Elek Óvoda kérelme a nem pedagógus munkakörben foglalkoztatottak 

bérrendezéséről 

 

dr. Kovács András: Ugyan a Benedek Elek Óvodától érkezett a kérelem, de amint az 

előterjesztésből is látható, többről van szó. Az önkormányzat összességében nem csak az 

óvodában, de más ágazatokban, így a Városgondnokságban is a munka törvénykönyve 

alapján foglalkoztatottakat érintően fontos a kérdés rendezése. A technikai dolgozók általában 

minimál béren vannak foglalkoztatva, miközben az egészet tekintve az ő munkájuk is 

hozzájárul az adott intézmény színvonalas működéséhez. 

Koleszár Kázmér: Igazságosnak és indokoltnak tartja a kérelmet. Javasolja, hogy a bizottság 

elvileg támogassa és kérje meg a pénzügyi bizottságot, hogy keressen rá forrást. 

Varga László: Egyetért Koleszár Kázmérral abban, hogy az oktatási bizottság a maga 

szakmapolitikai szempontjai alapján elvi támogatását adja a kérelemhez. Felhívja ugyanakkor 

a figyelmet arra, hogy nem egyszeri összeg biztosításáról van szó, hanem ez a bérrendezés 

beépül a bértömegbe, ettől kezdve a fedezetének minden évben rendelkezésre kell állnia. 

Szakadáti László: Két szempontot kell mérlegelni: kell-e ez a megerősítés az intézmények 

működéséhez, és érdemes-e ezért a tartalékkeret egy részét feláldozni. E két szempont 

mérlegelését javasolja. 

dr. Kovács András: Úgy véli, hogy a technikai dolgozók bérrendezésének nagyobb a 

hozadéka, mint annak a veszélye, hogy az beépül a bértömegbe.  

Hingyiné Molnár Ildikó: Jelzi, hogy a dajkák és a pedagógiai asszisztensek is ebbe a körbe 

tartoznak, akik évek óta nem kaptak fizetésemelést, a magas gyermeklétszám miatt viszont 

rájuk is több teher hárul ugyanúgy, mint a pedagógusokra. 

Szakadáti László: Örömmel nyugtázza, hogy a korábbiakhoz képest ma már befogadóan áll 

ehhez a kérdéshez a hivatal. Sajnálja, hogy nem a költségvetés készítésekor került 

napirendre ez a kérdés. A maga részéről azt javasolja, hogy a bizottság támogassa a 

kérelmet. 
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Varga László: Több hozzászólás, észrevétel nem lévén, felteszi szavazásra a határozati 

javaslatot: a bizottság támogatja, hogy emelkedjen a nem pedagógus munkakörben dolgozók 

fizetése, ugyanakkor kéri a pénzügyi bizottságot, döntésével szíveskedjék megerősíteni a 

béremelés fedezetének rendelkezésre állását 2014-ben hosszú távú és fenntarthatóságát. 

 

A bizottság a  határozati javaslatot 4 igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazásnál) egyhangúlag támogatta. 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Oktatási Bizottságának  

23/2014. (IV. 23.) határozata 

A Benedek Elek Óvoda kérelme a nem pedagógus munkakörben 

foglalkoztatottak bérrendezéséről 

 

A bizottság megtárgyalta a Benedek Elek Óvoda kérelmét a nem pedagógus 

munkakörben foglalkoztatottak béremeléséről szóló előterjesztést. A bizottság támogatta 

és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolta a nem pedagógus munkakörben 

alkalmazottak béremelését abban az esetben, ha annak fedezetéről a 2014. évi 

költségvetésben, illetve hosszú távon a pénzügyi bizottság pozitív döntést hoz. 

 

5) Intézményi tanácsok megalakításával és működésével kapcsolatos kérdésekről 

Varga László: Ez a napirend két részből áll. Egyrészt polgármester úr kéri a megalakult 

intézményi tanácsokba felkért képviselők mandátumának megerősítését a képviselő-testület 

által, másrészt min intézményi tanácsi tag kéri az oktatási bizottság véleményét egy konkrét 

iskolai kérelem ügyében, nevezetesen a Ritsmann Pál Német Nemzetiségi Általános Iskola 

alapító okiratának módosításáról, abban is a felvehető maximális tanulólétszám 

meghatározásáról. 

Koleszár Kázmér: Szeretné megkérdezni igazgató asszonytól, hogyan került 

meghatározásra a korábbi 352 fő, és hogyan a kérelemben szereplő 434 fő. 

Rack Ferencné: A korábbi években évfolyamonként egy német nemzetiségi osztálya volt az 

akkori Biatorbágyi Általános Iskolának, és csak fokozatosan jönnek fel a két osztályos 

évfolyamok. A korábbi alapító okirat a korábbi állapotnak felelt meg. Két év múlva 16 

tanulócsoportos lesz az iskola, ami csoportonként 27 fővel számolva 434 fő. 

Varga László: Mivel a Református Általános Iskola is jelezte, hogy esetleg növekedés 

várható az idén jelentkező elsősök számában, ami befolyással lehet az indítandó osztályok 

számára, javasolja, hogy várják meg a közelgő beiratkozást. 

Ábrahám Ferencné: Természetesen a köznevelési megállapodásban foglaltaknak 

megfelelően fogadják a jelentkezőket, akik jelen pillanatban 38-an vannak. Megindult egy 

olyan tendencia, hogy akik eddig Budaörsre jelentkeztek, most itthon maradnának. Van egy-

két nem biatorbágyi jelentkező, pl. a tanító házaspár gyermeke, de a számuk a 

megállapodásban rögzített mértéket nem lépi túl. 

Molnárné Czeglédi Cecília: Azt is figyelembe kell venni mindkét iskola esetében, hogy el 

tudja-e az osztályokat helyezni az önkormányzat. 
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Varga László: Azt támogatja, hogy egy 16 osztályosra tervezett iskola 16 osztállyal 

működjön. Az elhelyezést illetően, amíg nem kapcsolódik be a rendszerbe az új iskola, mindig 

csak a következő tanév osztályainak elhelyezéséről tud az önkormányzat gondolkodni és 

gondoskodni. 

dr. Kovács András: Kéri, hogy a beiratkozások után, a kézzelfogható igények alapján 

térjenek vissza a kérdésre, hiszen az érdeklődés még nem jelentkezés, a jelentkezés még 

nem beiratkozás. 

Gál Edit: Arra volna kíváncsi, hogy mennyire léphető át a köznevelési szerződésben rögzített 

szabály, mert az ő iskolájuk iránt is van más településről érdeklődő. Tudni szeretné ez ügyben 

az önkormányzat álláspontját. 

Varga László: Az önkormányzat nem kívánja megváltoztatni az érvényes megállapodás 

feltételeit. 

Rack Ferencné: Az alapító okirat módosítását a fenntartó kezdeményezte. A 

létszámnövekedés már megtörtént. A tervek szerint a Czuczor Gergely tagiskola kiköltözik az 

épületből, jövőre a Biatorbágyi Általános Iskolának már csak négy osztálya fog ott működni. A 

jelenlegi helyzet szerint a 2014/15-ös és a következő tanév megoldható a jelenlegi 

osztályokkal. Ha úgy alakulnának a létszámok, akkor összevonásokra is sor kerülhet. 

Tóthné Gyarmati Magdolna: Ezek szerint az intézményi tanácsban részt vevő képviselő, 

jelen esetben Varga László, a döntése előtt ki fogja kérni a bizottság véleményét? 

Varga László: Nem minden esetben, de a stratégiai jellegű kérdésekben igen. 

Korbuly Klára: A törvényalkotónak épp ez volt a szándéka, hiszen a működtető 

önkormányzatra például a kapacitás biztosításának kérdésében felelősség hárul, az anyagi 

terheket neki kell viselnie, ezért mindenképp részt kell vennie az intézményi és fenntartói 

döntések folyamatában. 

 

A bizottság négy igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta, 

hogy Tarjáni István polgármester úr a Biatorbágyi Általános Iskola, Varga László képviselő úr 

a Ritsmann Pál Német Nemzetiségi Általános Iskola, Koleszár Kázmér a Pászti Miklós 

Alapfokú Művészeti Iskola intézményi tanácsában Biatorbágy Város Önkormányzat 

delegáltjaként részt vegyen. 

 

A bizottság négy igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) úgy 

határozott, hogy a Ritsmann Pál Német Nemzetiségi Általános Iskola alapító okiratának 

módosításáról a 2014/2015-ös tanévre történő beiratkozások lezajlása után alakítja ki 

véleményét. 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Oktatási Bizottságának  

24/2014. (IV. 23.) határozata 

Intézményi tanácsok megalakításával és működésével kapcsolatos kérdésekről 

A bizottság megtárgyalta az intézményi tanácsok megalakításával és működésével 

kapcsolatos kérdésekről szóló előterjesztést. Támogatta és elfogadásra javasolta a 

képviselő-testületnek, hogy Tarjáni István polgármester úr a Biatorbágyi Általános Iskola, 



7 

 

Varga László képviselő úr a Ritsmann Pál Német Nemzetiségi Általános Iskola, Koleszár 

Kázmér a Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskola intézményi tanácsában Biatorbágy 

Város Önkormányzatát képviselje. 

 

6) A köznevelés támogatására kiírt pályázatok elbírálásáról 

Varga László: A pályázatra beérkezett pályázati igények meghaladták a fennálló pénzügyi 

keret nagyságát, ezért a hivatal az intézményvezetők bevonásával konzultációt tartott, 

melynek során kialakult egy konszenzus, ezt külön oszlopban tartalmazza az előterjesztés. 

Koleszár Kázmér: Azt szeretné megtudni az intézményvezetőktől, hogy a kihúzásra vagy 

csökkentésre került összegek közül melyiket sajnálják a legjobban. Csak tapasztalatképpen, a 

jövőre nézve. 

Hingyiné Molnár Ildikó: Nagy örömmel tölti el, hogy a képzések teljes egészükben 

bennmaradtak. Ami kimaradt, az olyan eszközfejlesztés, ami halasztható. A következő 

pályázatra ismét benyújtják majd. 

Rack Ferencné: Nagyon örül, hogy a kéréseik zöme bekerült a támogatottak körébe. 

Különösen a diákcsere program, mert az nagy hagyományokra nyúlik vissza, de a tankerület 

nem tud részt vállalni a finanszírozásban. 

Gál Edit: Köszönik, hogy mód nyílott az egyeztetésre. Ők azt választották, hogy valamennyi 

kérelem részesüljön támogatásban, még ha annak az is az ára, hogy egy-egy témára 

kevesebb jut. 

Korbuly Klára: Ő is méltányosnak tartja, hogy közösen lehetett dönteni a 

kéréseikcsökkentéséről. Sajnos a gyergyóremetei programon technikai okokból nem tudnak 

részt venni, de szerveznek helyette másik, ugyanolyan élményt nyújtó programot a 

táncosaiknak. Szeretné, ha jövőre a művészet iskola is kaphatna pedagógus továbbképzésre 

pályázati lehetőséget. 

Tóthné Gyarmati Magdolna: A bizottság is nagy segítséget kapott a döntés ilyen módon való 

előkészítésével. 

Ábrahám Ferencné: Nekik, lévén kis iskola, minden segítség számít. Örül, hogy folytatni 

tudják a megkezdett fejlesztéseiket, az informatikai eszközökkel támogatott oktatást, ami a 

pedagógiai programjukban is szerepel. 

dr. Kovács András: Reméli, hogy ez az egyetértés, ami most e pályázat lebonyolítása 

kapcsán létrejött, megmarad egész évben. Az önkormányzat és az intézmények számára is 

jobb egy ilyen, egyenlő esélyeket biztosító, átlátható döntési mechanizmust jelentő pályázati 

rendszer. 

 

A bizottság négy igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta 

az előterjesztés mellékletében szereplő javaslatot a 2014. évi köznevelési pályázat 

keretösszegének felosztásáról. 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Oktatási Bizottságának  

24/2014. (IV. 23.) határozata 

A köznevelés támogatására kiírt pályázatok elbírálásáról 
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A bizottság megtárgyalta a köznevelés támogatására kiírt pályázatok elbírálásáról 

szóló előterjesztést. Támogatta és elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek a 

2014. évi tíz millió forintos pályázati keretnek az előterjesztés melléklete szerinti 

felosztását. 

 

 

7) A Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskolában a vizuális művészeti ágak bővítéséről 

Varga László: Lelkes Péter és Fekete Péter kérésére került napirendre a Pászti Miklós 

Alapfokú Művészet Iskola vizuális tanszakának esetleges bővítése. 

Korbuly Klára. Több alkalommal is beszélgettek erről Lelkes Péterrel. Véleménye szerint 

jelenleg nincsenek meg a bővítéshez a megfelelő körülmények, elég, ha csak az általános 

iskolák meghosszabbított foglalkozási időkeretét tekintik. A délután négyig tartó időt a tanító 

nénik megpróbálják kézműves foglalkozásokkal színesíteni. A szülők nem mindig tudják, hogy 

ez nem teljesen ugyanaz a jelleg és mélység, mint amit a művészeti iskolában szakirányú 

felsőfokú végzettséggel rendelkező művész tanár nyújtana. Ugyanakkor nagyon szeretné, ha 

a Szily-kastélyban létrejönne egy kézműves műhely, mert Bián ez eddig nem volt, így csak 

Torbágyon működhetett ez a tanszak. Most nem látja időszerűnek a bővülést, de idővel, ha a 

körülmények változnak, akkor igen. 

Varga László: Ezzel együtt érdemes tágabb kontextusban tovább gondolkodni ezen a 

kérdésen. Mindennek a kulcsa a megfelelő hely megteremtése. Akkor ez most egy tájékozódó 

jellegű munkamegbeszélés volt, a bizottságnak nem kell döntést hoznia. 

8) Az óvodai férőhelyek bővítéséről –(a Szent László u. 50. szám alatti ingatlannal 

összefüggő kérdésekről 

Szakadáti László: Az óvodaépítés szükségessége nem kérdés. Az elmúlt év során több 

alkalommal is áttekintette a bizottság és a képviselő-testület az óvodaépítés lehetséges 

helyszíneit. Ezek között szerepelt többek között a Szent László utcai Pitypang Tagóvoda két 

szomszédos telke is, amelyek a tulajdonosok eladási szándéka esetén területet és épületet 

biztosítanának a bővüléshez. A Szent László utca 50. szám alatti ingatlan tulajdonosa jelezte, 

hogy komolyan megfontolja az önkormányzat ajánlatát. Erre az ingatlanra a hivatal 

elkészíttette az ingatlan felmérését és értékbecslését. Eközben eredményes tárgyalások 

folytak a református egyházközséggel is egy református óvoda építéséről az ehhez nyújtandó 

önkormányzati támogatásról. E megállapodás keretében a képviselő-testület döntött a 

református templom és a Szily-kastély közötti telek megvásárlására, önkormányzati óvoda 

építésének szándékával. A Szent László u. 50. szám alatti ingatlan megszerzése e döntés 

nyomán lekerült napirendről. A nevezett ingatlan tulajdonosa nemrég jelezte, hogy vevő akadt 

az ingatlanra, ezért tudni szeretné, hogy az önkormányzat fenntartja-e vételi szándékát. 

dr. Kovács András: A képviselő-testületnek van érvényes döntése az óvodaépítés 

lehetséges helyszíneiről. E szerint a Szily-kastéllyal szomszédos telek megvásárlásáról 

döntött, a Szent László utcai ingatlan megvásárlását nem támogatta. 
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Szakadáti László: A januári döntés óta megváltozott a helyzet, azért kell ismét foglalkozni 

ezzel a kérdéssel. Ha más veszi meg az óvoda melletti ingatlant, elvész ennek a területnek a 

fejlesztési lehetősége. Azt kell mérlegelni, hogy hosszú távon a torbágyi óvodaellátáshoz 

szükséges egyrészt a nyugati lakóparkban óvodát építeni, másrészt ezt az óvodát is 

szükséges legalább egy csoporttal bővíteni. Ha most tétováznak, elúszik ez a lehetőség. 

Véleménye szerint az önkormányzatnak nem szabad kiengednie a kezéből ezt a lehetőséget. 

Koleszár Kázmér: Ha telket szeretne venni az önkormányzat, akkor ne vegyen házat, ami 

nem alkalmas óvodának. Ha telek áron odaadják, akkor az egy hosszú távon jó befektetés. 

Azzal, hogy a képviselő-testület ezt a lehetőséget januárban hátrébb sorolta, vállalta a 

kockázatot, hogy esetleg elúszik. 

Hingyiné Molnár Ildikó: Ez az óvoda nagyon pici. Csak két és fél csoport befogadására 

alkalmas, a csoportszobák is aprók. Szakmai szempontból fontos lenne, hogy a Pitypang 

Óvoda több kisgyermeket tudjon fogadni, ugyanis sokan, akik a Katalin hegyről jönnek, csak a 

Fő utcai és a Szent László utcai óvodákat tudják elérni. Nagyon sokaknak nincs autójuk, és a 

busz se jár feléjük. Az lenne az optimális, hogy ha három-négy teljes létszámú csoport 

üzemelhetne ebben az épületben, és volna rendes tornaszobája, megfelelő játszó udvara is. A 

biai részen megvalósuló fejlesztés az itten problémákat nem oldja meg. 

Koleszár Kázmér: Meg kellene próbálni alkudni az árból. 

Varga László: A beépítési tanulmány, ha elkészülne, segítene a döntésben. 

dr. Kovács András: Ahhoz, hogy hamarosan kiírásra kerülő pályázaton indulni tudjon a 

város, el kell indítani a tervezési folyamatot. A képviselő-testület úgy döntött, hogy ezt a Nagy 

utcai telekre vonatkozóan kell megtenni. Nem tartja valószínűnek, hogy két pályázatra is 

támogatást kaphatna a város. 

A bizottság három nem szavazattal egy tartózkodás mellett (négy fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazásnál) nem támogatta, azt a javaslatot, hogy induljon tárgyalás a Szent László 50. 

szám alatti ingatlan tulajdonosával tárgyalás az önkormányzat vételi szándékáról. 

A bizottság négy igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta, 

hogy a Szent László utca 50. szám alatti ingatlan óvodabővítés céljából történő 

megvásárlására induljon egy alku folyamat az ár csökkentésére valamint készüljön el a 

beépíthetőségi tanulmány, párosulva a pénzügyi tervezéssel. 

Biatorbágy Város Önkormányzat Oktatási Bizottságának  

24/2014. (IV. 23.) határozata 

Az óvodaépítés lehetséges helyszíneiről - a Pitypang Tagóvoda bővítésének 

lehetőségéről a Szent László u. 50. szám alatti ingatlan megvásárlásával 

 

A bizottság megtárgyalta az óvodaépítés lehetséges helyszíneiről szóló előterjesztést. 

Támogatta és elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek, hogy a hivatal folytasson 

tárgyalásokat a Szent László u. 50. szám alatti ingatlan vételárának csökkentése érdekében, 

valamint készíttesse el a beépíthetőségi tanulmányt és az esetleges óvodabővítés pénzügyi 

tervét. 
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9) A Karinthy utcai új forgalmi rend bevezetésének tapasztalatairól 

Szakadáti László: Az önkormányzat néhány hónappal ezelőtt a Karinthy utcai iskolaépület 

környékének forgalmi rendjét átalakította egy részt a környéken lakók életminőségének 

javítása, másrészt a gyermekek testi épségének megóvása érdekében. Az eltelt időszak 

megmutatta az átalakítás pozitív és negatív hatásait. A Kossuth Ferenc utca forgalma az ott 

lakók számára elviselhetetlenül megnőtt. Továbbra is szükséges a Karinthy utcában és a 

Meggyfa utcában a parkolók kialakítása. A tervező szakértő készített egy árajánlatot a 

Kossuth Ferenc utcában a forgalom lassítás és az előbb említett utcákban a parkolók 

kialakítására. A tervezési költség mintegy másfél millió forint. 

Rack Ferencné: A reggeli csúcsidőben ez a megnövekedett forgalom kb. 20 percig tart. 

Molnárné Czeglédi Cecília: A város több pontján vannak hasonló helyzetek reggelente. Ez 

sajnos együtt jár a lakosságszám növekedésével. 

Varga László: Javasolja, hogy a hivatal készítsen kalkulációt a felvázolt terv 

megvalósításának költségére és kerüljön vissza a kérdés a következő bizottsági ülésre. Mivel 

ez egy tájékoztatás volt, ebben a kérdésben nem kell szavazni. 

dr. Kovács András: Ezúton szeretne minden intézménynek és dolgozónak, aki részt vett az 

április 6-ai választáson köszönetet mondani a munkájáért, és kéri, hogy a közelgő május 25-ei 

EP választás alkalmával is hasonlóan tegyenek meg mindnet a sikeres lebonyolítás 

érdekében. 

 

Varga László megköszönte a bizottság munkáját és az ülést 17:43 perckor bezárta. 

 

 

k.m.f. 

 

 Koleszár Kázmér Varga László 

 bizottsági tag bizottság elnöke helyett 

 

 

 


